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Egy vidám produkció. (Fotó: Nagy László) 

Főszerepben: a hallássérült gyermekek 
Kilenc, hallássérült gyermekekből álló cso-

port lépett fel tegnap a Tantusz Művelődési 
Házban megrendezett Hallássérült Gyermekek 
Országos Színpadi Találkozóján. A szervezők-
től megtudtuk: Szegeden most rendeztek el-
őször ilyen nagyszabású színházi találkozót a 

nagyothalló és siket gyermekeknek. A rendez-
vénnyel egyidőben nyílt meg a siket gyerme-
kek számára meghirdetett országos Nagy Ernő 
rajzkiállítás. Az alkotásokat március 25. és áp-
rilis 27. között a Százszorszép Gyermekház-
ban tekinthetik meg az érdeklődők. 

Kiégett egy lakás 
Tegnap pár perccel éjfél 

után hatalmas tüzet jelentet-
tek a Kereszttöltés utca 15. 
szám alól, egy második eme-
leti lakásból. A tűz akkorra 
már az ablakokat is kitörve 
teijedt nyaldosta a lakás fa-

lait, s a nagy erőkkel kiérke-
ző tűzoltóknak három fecs-
kendővel kellett megfékez-
niük a lángokat. A jelentés 
szerint a lakásban tartózkodó 
férfi, miután észlelte az ágy-
neműtartóból előtörő füstöt, 

segítségért ment. Mire a tűz-
oldók a helyszínre értek, már 
kiterjedt tűzzel kellett meg-
küzdeniük. Személyi sérülés 
nem történt, a tűz keletkezé-
sének okát és az anyagi kárt 
még vizsgálják a szakembe-
rek. Annyi biztos, hogy az 
1+2 félszobás lakás teljesen 
kiégett. 

Költözik a Generáli Budapest Biztositá 
• Mikorra várható a fel-
újított irodaház átadása? 
- kérdezem dr. Kasza Le-
ventét, a regionális igaz-
gatóság vezetőjét. 
- Az átalakítási-rekonst-

rukciós munkálatok ütemét 
figyelembe véve minden bi-
zonnyal már az év végén 
költözhetünk. 

• Mi indokolta a szék-
hely áthelyezését? 
- Az EA Gene rá l i -

amely a mi társaságunknak 
és a Providenciának is több-
ségi tulajdonosa - szeretné 
mindkét magyarországi biz-
tosítója számára Szegeden is 
a l e g j o b b k ö r ü l m é n y e k e t 
m e g t e r e m t e n i . M á s r é s z t , 
mind a regionális igazgató-
ságon , mind a képv i se l e t 
szegedi irodájában meglehe-
tősén szűkösen vagyunk. A 
Generáli induláskor a vállal-
kozók és vál lalatok, vala-
mint a mezőgazdasági nagy-
üzemek szakbiztosftójaként 
lépett piacra. Azzal azonban, 
hogy 1993-ban nyitottunk a 
lakosság felé - élet-, bal-
eset-, lakás-, kötelező gép-

A G e n e r á l i B u d a -
pest Biztosító Rt. sze-
gedi igazgatósága ha-
m a r o s a n ú j h e l y r e 
költözik. A Széchenyi 
t é r r e , a b i z t o s í t ó k 
ma jdan i i rodaházába . 
A m i t m o s t ú j í t a n a k 
fö l . A cég s z á m á r a 
nemcsak az ú j székház 
á tadása miat t lesz ne-
veze tes d á t u m 1996, 
hanem azért is, mer t a 
dé l -a l fö ld i reg ioná l i s 
igazgatóság Szegeden 
e b b e n a z é v b e n ü n -
nepli öt éves fennállá-
s á t . A k e z d e t e k ó t a 
Bács-Kiskun, Békés és 
C s o n g r á d m e g y e 
nyolc v á r o s á b a n nyi-
tot tak képviseletet. 

jármű- és casco biztosítások-
kal egyaránt foglalkozunk 
- , megnőtt a biztosítási állo-
mányunk, ennek következté-
ben a kárrendezési eljárások 
gyakorisága is. Jelenlegi he-
lyünkön pedig az ügyfélszol-

gá la to t és a ká r rendezés t 
egyre n e h e z e b b e n tud juk 
kellő színvonalon, ügyfele-
ink megelégedésére ellátni. 

• Hogy alakul Ön sze-
rint a két biztosító viszo-
nya a jövőben? 
- Mindkét biztosító tár-

saság önálló lesz, megőrzi 
saját arculatát, ügyfélkörét, 
módozatait és piaci pozíció-
ját. Üzleti partnereink elvá-
rásainak igyekszünk megfe-
lelni azzal is, hogy a kárren-
dezés, a pénzügyi szolgálta-
tások, valamint a számítás-
technika közösen működik 
majd. 

9 Mi lesz a jelenlegi iro-
dák sorsa? 
- A Tisza Lajos körút 5. 

számú épületben, ahol most 
regionális igazgatóság talál-
ható, 270 négyzetméteres tu-
lajdonunkat értékesíteni fog-
juk. Az Oskola utcai bérle-
ményünket felmondjuk, hi-
szen szegedi képviseletünk 
munkatársai a Pálma virág-
bolt helyére költöznek majd. 

Fakoto K lá ra 

Mitsubishi-szombat 
Tegnap az újságíróknak, 

ma, szombaton délelőtt vi-
szont a nagyközönségnek mu-
tatják be a Mitsubishi legújabb 
két modelljét, a megfiatalodott 

Lancer-t és Colt-ot. A Lovász 
Autó Kft. Mitsubishi Szalonjá-
ba, a Vásárhelyi Pál utcába 
várják ma délelőtt 8-tól 14 
óráig a japán kocsik kedvelőit. 

Danki Pisla: A magyarok bejövetele 
A Jákó Vera Nótaszínház 

vasárnapi műsorában, a Pesti 
Vigadóban mutatják be Dan-
kó Pista 1896-ban a Feszty-
körképhez komponált zene-
kari művét . A kottát 8-10 
évvel ezelőtt az egyik Dan-
kó-kutató találta meg a nóta-
költő tabdi házának padlásán 
- tájékoztatta az alapítvány 
az MTI- t . Berki Lász ló a 
Magyarok bejövetele című 
darabot újra hangszerelte és 

az esten tíztagú cigányzene-
karával adja elő. Az Eltörött 
a Dankó Pista nótás hegedű-
je című programban látható 
lesz v i d e ó f e l v é t e l r ő l az 
1987-ben elhunyt nótaéne-
kesnő, Jákó Vera, fellép to-
vábbá Bokor János, Cziglé-
nyi Andrea, Kovács Apolló-
nia, Rezsnák Miklós, Takács 
Béla és a Jákó Vera által 
1985-ben alapított nyolctagú 
Dankó-kónis. (MTI) 

• Szeged külpolitikája 

A jegyző maradjon, a frakcióvezető menjen 
Első számú testvérváro-

sunkból, az amerikai Tole-
dóból jött meg tegnap dél-
ben Szalay István (MSZP) 
polgármester és Lehmann 
István, a megyei közgyűlés 
elnöke. Már a repülőtéren 
megkérdeztük Szalay pol-
gármester urat: sikeres volt-e 
az út, s hogy Szeged korábbi 
első számú testvérvárosában, 
az ukra jna i Odesszában a 
rendszerváltás óta járt-e de-
legáció? 

- Nem. Odessza most az 
alvó kapcsola ta ink között 
van, noha ők jártak Szege-
den 1990 után is. Nagyon 
drága az odautazás. Btzom 
benne, ha rendeződik az uk-
rán gazdasági helyzet, feltá-
mad bennünk a testvérvárosi 
érdeklődés. 

• Hogyan telt az ameri-
kai út? 
- Nagyszerűen, rengeteg 

tapasztalatot gyűjtöttem. En-
gem az ottani közigazgatás, 
az adórendszer és az iskola-
ügy érdekelt különösen, de 
tanulmányoztuk a parkoló-
házak építését és szerkeze-
tét, a szennyvíztisztítást, vol-
tunk a Toledóval szinte egy-
beépült Maumes-ban, ahol a 
Föld telephelyét néztük meg, 
s lelki szemeim előtt az öt-
halmi volt szovjet laktanyát 
láttam, amint hasonló célok-
ra használjuk... Megfordul-
tunk még Clevelanden, Co-
lumbusban, Detroitban, ta-
lálkoztam a kanadai Wind-
sor polgármesterével. Leh-
mann elnök űr pedig úticé-
lunknak megfelelően aláírta 
Lucas megyével a testvér-
megyei szerződést . Útunk 
során mindenütt megfigyel-
tük a rendőrség működését 
is, s hogy mit tesznek a bűn-

Szalay István: - ...hogy miért épp most, 
a távollétemben robbant ki az ügy ilyen botrányos 
formában, arra nem tudok magyarázatot találni. 

(Fotó: Nagy László) 

megelőzésért. Toledo nagy-
jából Szeged méretű város, 
az ottani rendőrség létszáma 
háromszorosa a szegedinek. 
Hogy a technikai fölényük-
ről most ne is beszéljek. 

9 Amíg polgármester úr 
Szeged hírét fokozta túl a 
tengeren, a városban el-
szabadultak az indulatok. 
Mikor tudta meg, hogy 
Tóth László jegyzőt me-
neszteni akarja a szocia-
lista frakció? 
- A D é l m a g y a r o r s z á g 

keddi számának cikkét kifa-
xol ták nekem. T e k i n t v e , 
hogy a jegyző nyugdíjkorha-
tárú, már többször felvető-

dött utódlásának gondolata. 
Hisz ő sem lehet ö r ö k k é 
j egyző . . . Hogy miér t épp 
most, a távollétemben robant 
ki az ügy ilyen bot rányos 
formában, arra nem tudok 
magyarázatot találni. 

• Ki lesz Tóth László 
utóda? 
- Négy-öt név is forgott. 

Közülük egyik se ér föl Tóth 
László két jó tulajdonságá-
val: alig van olyan városi 
ügy, amelyet ne ismerne a 
gyökereitől, a másik pedig, 
hogy szerintem a jegyzőnk 
jó szakember. Hibája azon-
ban, hogy a v á r o s - m e g y e 
versenyben kicsi a kompro-

misszumkészsége: hajlamos 
Szeged jelentőségének túl-
hangsúlyozására. Azonban 
azt semmiképp nem támoga-
tom, hogy ennek az ügynek 
a kapcsán menesszék a jegy-
zőt. 

9 Milyen ügyre gondol? 
- A város majd másfé l 

milliárdos üzletére, amely-
nek az SZMSZ joghézagait 
áthidalva Tóth László jegyző 
teremtette meg a jog hátte-
rét. És van, akinek ez nem 
tetszik. Nekem az a vélemé-
nyem, hogy a pénz elkölté-
sében a köz dönt, a megszer-
zéséért pedig a város vezeté-
se a felelős. Ha elrontjuk, ha 
nem tud juk megsze rezn i , 
kapjuk meg a méltó bünte-
tést. De sikerült! Amihez ta-
lán az is hozzájárult, hogy 
nem történhettek szándékos 
kiszivárogtatások, mivel a 
szerződéskötés ügye, meg a 
r é sz l e t ek nem ke rü l t ek a 
közgyűlés elé. 

9 Ilyen megbízhatatlan a 
közgyűlés? 
- A kiszivárogtatás, a fe-

csegés mindig árt az üzlet-
nek. Most azonban, hogy itt 
a pénz, töijük közösen a fe-
jünket azon, mire költsük el. 

9 És a frakcióvezetés le-
mondási szándéka? 
- Valószínűleg el kell fo-

gadni a szocialista f rakció 
veze tő inek a l emondásá t . 
Egy ikük sem tehet i meg , 
hogy a frakció nevében je-
lentse ki, hogy a jegyzőnek 
mennie kell. Ha van is ilyen 
szándéka az MSZP frakció-
nak, abból addig nem lehet 
határozat, amíg nem egyez-
tetünk a nagykoalíciós part-
nerekkel. 

Za la i 

A SZOCIALISTA PÁRT 
irodáján (Tisza L. krt. 2-4., 
I. em. 123-as szoba) dr. Bá-
lint János ingyenes jogi ta-
nácsadást tart az érdeklődők-
nek 15-16 óra között. 

T Ó T H C S A B A , a 9 -e s 
vá l a sz tóke rü l e t (Sző reg ) 
képviselője 17 órától foga-
dóórát tart a polgármesteri 
hivatal szőregi kirendeltsé-
gén (Szerb utca 21.). 

JOGSEGÉLYSZOLGÁ-
LAT az SZDSZ Földváry ut-
ca 3. szám alatti irodájában, 
17-18 óráig. Tartja dr. Pesti 
Gábor. 

A VÁROS 5 

HÉTFŐN 
A M U N K Á S P Á R T sze-

gedi koordinációs bizottsága 
minden hé t főn 14 -17 óra 
között ügyeletet tart a Fő fa-
sor 9. szám alatti székház-
ban. 

JOGSEGÉLYSZOLGÁ-
LATI FOGADÓÓRÁT tart 
az MSZOSZ Csongrád Me-
gyei Képviselete (Szeged, 
Eszperantó utca 3-5. , I. em. 
5.) 14-16 óráig. Dr. Hajdú 
István ad felvi lágosí tást a 
munkavállalók, munkanél-
kü l i ek , p á l y a k e z d ő k és 
nyugdíjasok részére. 

Mive l f e s t i k ? Molná r 
Péter sokat jár Budapestre, 
fgy tudja, hogy a felújított 
Hungária körutat korábban 
adták át, mint ahogy a sze-
gedi nagy körutat festették 
újra. Budapesten még most 
is látszanak a jelek, míg ná-
lunk rég lekoptak. Talán 
csak nem hfgftóval festet-
tek a mesterek? 

P a r k o l á s - f e lháboro -
dás! Molnár Péter kérdezte 
azt is, hogy Nemes úr, az 
SZKT vezetője vajon miért 
vol t t a n u l m á n y ú t o n az 
U S A - b a n , ha most Mis -
kolcró l hozta a parkolás 
nagy ötletét. Ugyanakkor 
furcsállja azt is, hogy miért 
kellett a szabadalomért 7,5 
milliót kifizetni, amikor ha-
sonló módszert ingyen is 
kitalálhatott volna a hatal-
mas önkormányzati appará-
tus. Azt pedig csak halkan 

|csörög a 
»W Ax élvonal. 

GS a 

K e d v e s O l v a s ó i n k ! K ö z é r d e k ű 
p r o b l é m á i k a t , é sz revé te le ike t , t a -
p a s z t a l a t a i k a t a h é t e n ü g y e l e t e s 
m u n k a t á r s u n k k a l , T a k á c s Vik tor -
ra l o s z t h a t j á k m e g . M u n k a n a p o -
k o n 8 és 10 k ö z ö t t , v a s á r n a p 14 
ó rá tó l 15 ó rá ig v á r j u k h ívása ika t a 
0 6 - 2 0 - 4 3 2 - 6 6 3 - a s t e l e f o n s z á m o n . 
F e l h í v j u k f i g y e l m ü k e t a r r a , hogy 
S z e g e d r ő l is v a l a m e n n y i s z á m o t 
t á r c s á z n i ke l l . H a ö t l e t ü k v a n a 
Feke te pon t c ímű r o v a t u n k számá-
ra , k é r j ü k , ugyani t t t udassák ve lünk. Elveszet t t á r -
g y a k a t k e r e s ő o lvasóink olcsó h i r d e t é s b e n tehe t ik 
közzé m o n d a n d ó j u k a t . Hirdetésfelvétel 7 és 19 ó r a 
közöt t a S a j t ó h á z b a n . 

jegyezte meg, hogy Szege-
den rengeteg nyomda mű-
ködik - miért kell nekünk 
pont Izraelben parkolóje-
gyet nyomta tn i . Olcsóbb 

nem lehet . . . Tóth Árpád 
szerint ezzel a megoldással 
a város a lehető legrosszabb 
megoldást választotta. Sze-
rinte nyilvánosságra kéne 

hozni a két ellenőrnek nem-
csak a kötelességeit, de a 
jogait is. Ugyanakkor kí-
váncsian vár választ a kér-
désére: vajon a városatyák 
kapnak-e ingyen parkoló-
bér le te t , vagy ők is 50 
jeggyel a zsebükben szalad-
gálnak majd? Sándorfalvi, 
73 éves olvasónk azt sérel-
mezi, hogy az időseket sen-
ki sem képviselte a parkoló-
ügyben. Ő csak azért tartja 
fenn a kocsiját, mert kösz-
vényes öreg ember, s egy 
utcányi távot is csak na-
gyon nehezen tud megten-
ni. Ezzel az intézkedéssel 
kitiltották őt a Belvárosból. 
Puskás László a belvárosi 
vállalkozók nevében hívta 
fel a figyelmet a méltányta-
lan diszkriminációra: ked-
vezményes bérletet csak a 
belvárosi lakók kapnak, a 
sokszor többszáz négyzet-

méteres helyiség után vas-
kos bérleti díjat fizető vál-
lalkozók nem. Ráadásul ne-
kik kötelezd a parkolás, hi-
szen árut szállítanak. Úgy 
érzi, a városatyák ezzel az 
intézkedéssel a Belváros-
ban vásárlókat is szankcio-
nálják. 

Engedé lyezve! A Sza-
mos utcai autómosó tulaj-
donosnője telefonált, hogy 
ó már 1991. óta érvényes 
építési és egyéb engedélyek 
birtokában üzemel. Ráadá-
sul rendet tart a maga he-
lyén, nem úgy mint a ga-
rázstulajdonosok, akik sok-
szor az ajtajuk elé teszik ki 
szemetüket - rábízva azt a 
kósza szelekre. 

Ki látta? Ha valaki tud-
ja, hogy a városban hol le-
het Mascarpone tejszínkré-
met kapni, akkor hívja a 
329-511-et! 

Sportból az Alsóvárosi iskolában 

Az Alsóvárosi Általános Iskola tanulóinak 
táncbemutatója (Fotó: Nagy László) 

Családi sportvetélkedőt és 
sportbált rendezett tegnap az 
Alsóvárosi Általános Iskola 
Alapítványának kuratóriuma és 
az iskolában működő diáksport-
egyesület. Az iskolaalapítvány, 
amelynek javára tavaly decem-
berben hangversenyt rendeztek 
a szegedi konzervatóriumban, 

tegnap a sportrendezvény ön-
kéntes szülői és tanulói adomá-
nyaival gazdagodott. A pénzt 
az alapítvány a diáksport és az 
iskolai kultúra támogatására 
használja fel. A sportbál a tánc-
bemutató, a jelmezverseny, a 
tombola és a családi vetélkedő 
után szabad tánccal zárult. 


